
Jegyzőkönyv 
 

Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2011.  szeptember 13. 
napján megtartott rendkívüli  nyílt üléséről. 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Benke Marcell alpolgármester, Bodzás István, 
Perneki László, Vetró Józsefné képviselő. 

Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné pü. 
csop. vez. 
 

Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 
valamennyi résztvevőjét. 

Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 5 fő, az ülés határozatképes, azt 
megnyitom. Jancsik Zoltán és Mikulán László képviselő távolmaradását jelezte.  
 
Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Perneki László és Bodzás István 
képviselőket válasszuk meg. 
 
Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
158/2011. (IX. 13.) Kt.h. 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011. szeptember 13-án 
megtartott rendkívüli nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek Perneki László és Bodzás 
István képviselőt megválasztotta. 

 
A mai testületi ülésünk napirendi pontjai a következők: 
 

1.) Satis Mobil Projekt Kft. 5600. Békéscsaba, Mogyoró u. 2. vállalkozó részére előleg 
adása 

2.) Egyebek 
 
Aki a napirendeket elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
159/2011. (IX. 13.) Kt.h. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
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H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2011. szeptember 13-i ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

1.) Satis Mobil Projekt Kft. 5600. Békéscsaba, Mogyoró u. 2. vállalkozó részére 
előleg adása 

2.) Egyebek 
 
1. sz. n a p i r e n d:  Satis Mobil Projekt Kft. 5600. Békéscsaba, Mogyoró u. 2. vállalkozó 
részére előleg adása 
 

 
Kovács Sándor polgármester: A mostani rendkívüli testületi ülésünk összehívását az tette 
szükségessé, hogy a könyvtár felújítási munkáit végző vállalkozónak sürgősen előlegre van 
szüksége. A munkálatok a befejezéshez közelednek. A vállalkozó megrendelte a nyílászárókat 
és azzal a kéréssel fordult hozzánk, hogy 3 millió Ft előleget szeretne kérni. A 3 millió Ft a 
felhalmozási tartaléknál elkülönítésre került. Olyan feltételekkel adnánk, hogy amikor a 
végszámla kifizetésére sor kerül, akkor fizesse vissza a vállalkozó ezt az összeget, hiszen 
nekünk utána kell a 6 millió Ft önerőt hozzátenni a hitelhez, amiből az előfinanszírozását 
végezzük a pályázatnak. A vállalkozónak az Idősek Otthonánál van egy csomó kintlévősége, 
az elszámolást mi megtettük, de az Energiahivatal később utalja át az összeget. Az épület már 
szerkezetkész, most a zöldtetőnek a szigetelése fog készülni, a kerítés lebontásához már 
hozzáfogtunk. Egyeztettünk a vállalkozóval, aki azt mondta, hogy az nem felújítható, fel van 
vizesedve. Ide is az óvodához hasonló kerítés kellene. Az a kérdésem ezzel kapcsolatban, 
hogy a nagykaput építsünk-e. A terveket meg lehet tekinteni.  
 
Perneki László képviselő: Nekem az a véleményem, hogy az a porta olyan kicsi, hogy oda 
nagykaput nem lehet csinálni.  
 
Kovács Sándor polgármester: Most még az a gondunk, hogy elbontottuk az ott lévő 
melléképületet, és ott a Gyógyszertár felőli kerítést kell megbeszélni a tulajdonossal.  
 
Javasolom, hogy a munkák zökkenőmentes folytatása érdekében a nyílászárók beszerzéséhez 
adjuk meg a vállalkozó által kért előleget. Aki egyetért az előleg adással, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
160/2011. (IX. 13.) Kt.h.  
 
Tárgy: Satis Mobil Projekt Kft. 5600. Békéscsaba, Mogyoró u. 2. vállalkozó részére előleg 
adása 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Satis Mobil Projekt 
Kft. 5600 Békéscsaba, Mogyoró u. 2. szám alatti vállalkozó részére a könyvtár 
épületéhez megrendelt nyílászárók kifizetése érdekében 3.000.000.-Ft azaz 
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Három-millió forint előleg kifizetését engedélyezi. Az előleget a vállalkozó 2011. 
október 20-ig köteles egy összegben visszafizetni, a végszámla összege csak a 
visszafizetési kötelezettségének teljesítését követően kerül az önkormányzat 
részéről kifizetésre.   
Az előleg összege az önkormányzat 2011. évi felhalmozási költségvetésében a 
beruházás önerejeként rendelkezésre áll. 
 
Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az előleg kifizetésére 
vonatkozó – fentieket tartalmazó – megállapodást aláírja. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 
 

2. sz. n a p i r e n d: Egyebek 
 
Kovács Sándor polgármester: A polgármester szabadságával kapcsolatban van 
Önkormányzati Minisztériumi állásfoglalás. Ebből konfliktust nem akarok, az ütemezést 
elkészítettem. Október 3-14-ig, október 31-től november 11-ig, december 1-9-ig gondoltam, a 
fennmaradó néhány napot pedig 2011. március 31-ig. Mivel az állásfoglalás előírja, hogy a 
polgármesternek a képviselő-testület munkáját koordinálni kell, ezért az alpolgármesterrel 
meg fogjuk beszélni a helyettesítést. 
A reprezentáció 15 %-os felhasználáson van ebben az évben. Ezt is a különböző 
rendezvények alkalmával használtuk fel. Tisztázni kell a gépjármű használatot. Itt 1,5 millió 
Ft értékű hajtó és kenőanyag áll rendelkezésre. Féléves záráskor 469 E Ft került 
felhasználásra, ez az éves keret 1/3 része. Ne gondolja senki se, hogy én a saját céljaimra 
használtam ezt az autót. Burzauba ki kellett menni, a két nagykapunak a dolgát próbáltuk 
megbeszélni, mert plussz dolgokat próbáltunk beletenni a generálkivitelezővel, amit később 
az alvállalkozón be tud hajtani. Egyetlenegy olyan határozat nincs, ahol túlléptem volna a 
hatáskörömet. Mindenről képviselő-testületi döntés van. Bízom benne, hogy a következőkben 
is így lesz.  
Kőhalmon valószínű, hogy október 15. körül lesz a városnapi rendezvény. Azt kell 
átgondolni, hogy milyen csoportot vigyünk magunkkal, és milyen buszt rendeljünk, ez 
anyagiak kérdése. Úgy gondolom, hogy jó lenne, ha Csanádpalota valamilyen szinten az 
ottani eseményeken képviseltetné magát.  
Itt szeretném átadni a lippai polgármester köszönetét, hogy a résztvevő csoportok nagyon 
szépen helyt álltak.  
Az idősek világnapja október 1-én kerül megrendezésre, amely rendezvényen  Bangó Margit 
fog énekelni. Azt kellene megbeszélnünk, hogy ez meglepetés legyen-e, vagy hozzuk 
nyilvánosságra. A főzést kell megoldani, mert nem tudjuk, hogy hányan vesznek részt. 
Szeretnénk egy képeslapot küldeni, ami egyben meghívó is lenne. Kérem, hogy az időseknek 
legyen szavalat. Lippáról 30-40 fős delegációt várunk.  
 
Bodzás István képviselő: Szerintem ne tartsuk titokba, hogy Bangó Margit fog jönni az 
idősek világnapjára. A műsorral kapcsolatban úgy tudom, hogy az alsósok szervezik.  
 
Perneki László képviselő: Nem értem a gépkocsi használatot. Mennyi a reprezentációs keret 
összege?  
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Kovács Sándor polgármester: A reprezentáció évi 600 E Ft, a felhasználás 137 E Ft.  
 
Perneki László képviselő: Az idősek világnapjával kapcsolatban szerintem legyen 
meglepetés.  
 
Bodzás István képviselő: Rendben.  
 
Kovács Sándor polgármester: Megállapítom, hogy a napirendi pontok megtárgyalásra 
kerültek. A testületi ülést bezárom.  
 

K.m.f.t.  
 
 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 
 polgármester         jegyző 
 
 
Perneki László       Bodzás István 
      jkv. hit.               jkv. hit.  
 

 

 


